



Severity-based Health Protection Product – Per Life Maximum Benefit Declaration Form
嚴重程度健康保障產品 – 最高個人賠償限額聲明書

Policy Number 保單號碼	Name of Proposed Insured / Insured 準受保人 / 受保人姓名	ID Card Number / Passport Number 身份證號碼 / 護照號碼
Area Code 區域編號	Agency / Broker Name 營業員組別 / 經紀名稱	Agent / Broker Code 營業員號碼 / 經紀號碼
	Agent's / Broker's Name 營業員 / 經紀姓名	Agent / Broker's Tel. No 營業員 / 經紀聯絡電話



P2162034

I, the Applicant / Owner / Trustee of the policy, hereby declare I fully understand that:
本人，本保單申請人 / 持有人 / 信託人，謹此聲明本人完全明白：

- "Per Life Maximum Benefit Table" stated at the back of this form has listed out the per life maximum benefit of each benefit.
各保障的最高賠償個人限額已列於此聲明書後頁的「最高賠償個人限額一覽表」內。
- Per life maximum benefit on a particular benefit is applied to all applicable severity-based health protection products policy(ies) of the Insured of this policy, issued by AIA International Limited and/or AIA Company Limited (whether in Hong Kong, Macau or otherwise).
各保障的最高賠償個人限額適用於由友邦保險（國際）有限公司及 / 或友邦保險有限公司（不論是在香港，澳門或其他區域）簽發之此保單受保人的所有適用之嚴重程度健康保障產品保單。
- If the per life maximum benefit is varied among policies, the per life maximum benefit should be subject to the policy terms and the highest per life maximum benefits among all issued policies.
如最高賠償個人限額於不同保單有別，該最高賠償個人限額應按所有繕發保單的保單條款及最高的最高賠償個人限額為準。

Signature of Applicant / Owner / Trustee
申請人 / 持有人 / 信託人簽名

On

於 MM月 / DD日 / YYYY年

Signature of Assignee (if applicable)
受讓人簽名（如適用）

On

於 MM月 / DD日 / YYYY年

For enquiries, please contact AIA Financial Planner or AIA customer hotline 8988 1822 (Macau).
如欲查詢請聯絡友邦財務策劃顧問或致電友邦客戶熱線89881822（澳門）。

PLEASE SIGN & RETURN IMMEDIATELY BUT NO LATER THAN 14 DAYS 請簽署後即時但不遲於14天內遞交
PLEASE DO NOT SIGN ON BLANK FORM 請勿在空白表格上簽署



Download our mobile app AIA Connect to
manage your policy anytime, anywhere!
下載AIA「友聯繫」手機應用程式以便輕鬆
管理您的保單！

AIA International Limited

Per Life Maximum Benefit Table

最高賠償個人限額一覽表

Benefit 保障	Per life maximum benefit (US\$) 最高賠償個人限額 (美元)	Product 產品
Serious Infectious Disease Benefit 嚴重傳染病賠償	50,000	AIA One Absolute – Cancer & Serious Infectious Disease Protection series 「AIA唯一擊保 – 癌症及嚴重傳染病保障」系列 (AOACS)
Severe Condition Benefit on Less Severe Condition (i.e. Cumulative Severity Score of 1 to 4) 「嚴重程度較輕狀況」的嚴重狀況賠償 (即嚴重程度累積分數為1分至4分)	50,000	
Severe Condition Benefit on Minor Medical Condition (i.e. Cumulative Severity Score of 1 to 4, excluding the claim payment made due to the guaranteed minimum amount) 「輕微醫療狀況」的嚴重狀況賠償 (即嚴重程度累積分數為1分至4分，不包括保證最低金額所支付的索償款項)	50,000	AIA One Absolute – Full Protection series 「AIA 唯一擊保 – 全面保障」系列 (AOAFP)
Guaranteed minimum amount under the Severe Condition Benefit 嚴重狀況賠償之保證最低金額	50,000	

Remarks:

備註：

- Per life maximum benefit amount in HK\$ / MOP = Per life maximum benefit amount in US\$ X 8.
最高賠償個人限額保障額 (港元 / 澳門幣) = 個人最高賠償限額保障額 (美元) X 8。
- Please refer to the policy contract for complete terms and conditions of cover.
有關保障條款及條件之完整敘述，請參閱保單契約。